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Styrelseprotokoll nr 2018:6 
Sammanträdesdatum 22 maj 2018 

Närvarande: Sören Arnström (ordf), Birgitta Eklund, Birgitta Ellius, Chris Larsson, Lars-Erik 

Torstenson, Lennart Johansson, Monica Savander, Cissi Ridderstolpe och Marie-Louise 

Israelson. 

Frånvarande: Tommy Svensson, Marie-Anne Hylin och Ulla Regeheim. 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade oss välkomna och öppnade mötet. 

§2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes 

§ 3 Val av protokolljusterare 
Lars-Erik Torstenson 

§ 4 Föregående Protokoll 
Föregående mötesprotokoll diskuterades och lades till handlingarna. 

§ 4.1 Uppföljning från föregående möte 

• Sören har rensat bort all medlemsinformation från sin egen dator, han hoppas att vi 

andra gjort eller gör detsamma.  

§ 5 Ekonomi 
Birgitta Eklund rapporterade om att ekonomin är fortsatt god. Sören har äntligen fått ett 

betalkort för föreningen.  

§ 6 Medlemsläget 
Då Tommy inte deltog på mötet vet vi inte det exakta antalet medlemmar just nu. Birgitta har 

räknat 18 nya medlemmar sedan vårt erbjudande om en fri aktivitet. 

§ 7 Hemsidan 
Chris rapporterade om vad som hänt sedan förra mötet. Chris, Cissi och Björn Ölander har 

träffats två gången för att gå igenom vad som bör göras för att säkerställa att föreningen har 

en webbsida som är hanterbar för föreningen där vi köper in den tekniska supporten och 

utveckling samt driften av hemsidan. Se bifogat dokument  

Detta ska drivas i projektform där Björn, Chris, Cissi och Marie-Louise deltar aktivt i 

projektet med Björn som projektledare. Styrgruppen för projektet blir styrelsen.  

• Vi beslutade att projektet startas upp enligt Björn Ölanders förslag.  
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• Vi beslutade även att inte göra något onödigt med den gamla webben såsom ex rensa 

bort dokument mm 

När den nya webben är på plats ska vi lägga till rutiner som är bra att ha tillgängligt för alla så 

att vi inte fastnar i personberoende. Som ex vad som krävs vid årsmöte, revision, byte av 

ordförande mm. 

§ 8 Vårprogrammet 
Vi pratade om de aktiviteter vi nyligen genomfört och lite om de aktiviteter som återstår. 

§ 9 Höstprogrammet 
Det saknades fortfarande en aktivitet därför kunde Cissi inte presentera den totala 

sammanställningen idag. Lennart som har bytt dator har haft svårt att leverera den sista 

aktiviteten men den är skriven och klar och levereras idag. Cissi kommer att sammanställa allt 

och leverera till oss så snart som möjligt.  

Vi pratade lite om den tidsplan som Chris och Cissi gjort för genomgång av aktiviteter, vi 

konstaterade att det var mycket lyckat att göra på det här sättet det har underlättat betydligt i 

styrelsearbetet. Chris och Cissi ska fortsätta att göra en tidsplan för våren 2019 som vi kan 

arbeta efter.  

§ 10 Planerade möten 
Måndag 18 Juni 10.00 – 13.00 Lokal Bunkris. 

Tisdag 18 september 11.00 – 20.00 Planering inför våren 2019 Lokal Bunkris. 

Tisdag 2 oktober 10.00 – 13.00 Lokal Reval. 

Måndag 15 oktober 10.00 – 13.00 Lokal Reval. 

Måndag 29 oktober 10.00 – 13.00 Lokal Reval. 

Måndag 12 november 10.00 – 13.00 Lokal Reval. 

23 november Vårprogrammet klart för kopiering. 

Tisdag 11 december 10.00 – 13.00 Lokal Bunkris. 

§ 11 Avslutning 
Ordförande avslutade mötet. 

Vid protokollet:  

 

Marie-Louise Israelson 

Justeras: 

 

Sören Arnström  Lars-Erik Torstenson 


